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Skupština KS
Predsjedavajuća Skupštine KS

Predmet; Poslaničko pitanje/inicijativa

Pitanje upućeno : Ministarstvo zdravstva KS, Vlada KS, JU Apoteke Sarajevo

Prosječna mjesečna potrošačka korpa u Bosni i Hercegovini u 2017. godini iznosi preko 1800 
KM. To znači da jedna prosječna radnička porodica samo za osnovne životne potrebe mora mjesečno 
izdvojiti skoro 2000 KM da bi uopće sastavili kraj sa krajem.

U mjesecu Aprilu, uprava Apoteka Sarajevo je smanjila platu svim radnicima za oko 100 KM, pa se 
tako desilo da su neki radnici dobili tek oko 600 KM svoje plate bez da su im obračunati 
prekovremeni sati. Da se neće zadržati na ovome govori i informacija da uprava sprema novi 
obračun plata čime če radnicima plata biti trajno smanjena.

Naravno, iz uprave nisu primijenili isti način obračuna plata za sebe, jer koliko imam informacije, 
plate direktora su ostale žestoko iznad zakonskog maksimum i one iznose više od 3000 KM.

S tim u vezi, tražim da mi iz Ministarstva, Vlade KS i JU Apoteke Sarajevo daju odgovore na sljedeća 
pitanja.

1. Da li je tačno da JU Apoteke Sarajevo imaju tri izvršna direktora, iako Zakon kaže da ne mogu 
imati izvršne direktore? Prema mojim informacijama. Apoteke imaju izvršnog direktora za 
farmaciju, za pravne i kadrovske poslove i za finansije i računovodstvo.
Ukoliko se ovo ispostavi tačnim, tražim od Ministarstva, Vlade KS i ustanove da ovo shvate 
kao inicijativu i pokrenu proceduru kako bi se ukinule ove pozicije.

2. Molim vas da mi dostavite tačne iznose primanja koja ostvaruju izvršni direktori i direktor u 
JU Apoteke Sarajevo zajedno sa eventualnim isplaćenim bonusima i prekovremenim satima. 
Prema mojim informacijama one su iznad zakonskog maksimuma od tri prosječne plate.

3. Koliko je novih radnika primljeno od 01.01.2017.-01.07.2017 ? Koja je stručna sprema, dob, 
visina plate, vrsta ugovora (određeno/neodređeno) i na koje pozicije su primljeni tačno ti

da li su bili raspisani konkursi za ove pozicije?
4. Da li je istina da finansijska policija vrši provjere u ustanovi po pitanju pogrešnog dostavljanja 

informacija o robnim rezervama prema Vladi KS i Ministarstvu?
5. Da li je u pripremi, ili usvojena, nova sistematizacija prema kojoj če radnicima biti manje 

plate?
6. Da li su novousvojeni pravilnici u skladu sa Zakonom o radu? Molim vas da mi ih dostavite.
7. Da li je tačno da UO Apoteka Sarajevo nije legalan jer u njemu nema predstavnika radnika? 

Kako su Vlada i Ministarstvo uopče mogli dati saglasnost za njegovo imenovanje?
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